
Ordinær generalforsamling mandag d. 

05/09 - 2022 kl. 19  

 

Tilstede:  Kevin&Ariane 408A, Anne 408B, Preben 408D, Uffe 407A, Lene 404B, Morten 409F 
 
1. Valg af Dirigent: Kevin 408A 
2. Valg af Referent: Kevin 408A 
3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
4. Godkendelse af referat fra sidste husmøde: Godkendt. 
 
5. Afholdelse af Ordinær generalforsamling, jvf. § 5 i vedtægterne: Der afholdes ordinær 
generalforsamling på første møde efter afslutning af årsregnskabet og inden aflevering af 
dette til Blokrådssekretariatet. 
• Godkendelse af blokkens regnskab 

Regnskab godkendes:  
Saldo på konto: kr.85003,08; Saldo i Kasse: kr.2836,91;  
Blokkens samlede beholdning: kr. 87839,99; 
Regnskabet er godkendt. 

 
• Valg af BLOK 41 forretningsudvalg (jvf. §6)  

Formand (Kevin 408A) – Ikke på valg. 
 
Næstformand (Lene 404B) – Skal på valg 
Lene fratræder efter eget ønske som næstformand.  
Anne 408B Stiller op til valg Anne 408B er blevet enstemmigt valgt 
 
Kasserer (Dorte 408E) – Ikke på valg. 
 

• Valg af beboere til opgaver i blokken. 
Fælleslokale: Neel 408D, Casper 407F, Ariane/Kevin 408A  
Domæne og hjemmeside Kevin 408A 

Alle opgaver og beboere fortsætter.? 
 

• Gennemgang af vedtægter og beslutning af eventuelle redaktionelle justeringer.  
Bilag1) Navn på næstformand rettes. Årstal for valg rettes.  

 
6. Valg af blokrådsrepræsentanter: Lene 408B, Uffe 407A 
7. Behandling af blokrådssager:  
 
8. Blok 41 egne sager/indkomne forslag (næste ledige sag nr. 17) 
 

BLOK  41 



Information tilknyttet punkt #15 - På Husmødet 30/5-22 vedtog vi, at der skulle indkøbes 2 

ikke-brændbare cafesæt og 4 ikke-brændbare klapstole. Cafesæt og stole skulle placeres i hver 

sin ende af blokken ved henholdsvis den nordlige og den sydlige spindeltrappe, og vi håbede, 

at blokkens beboere ville se dem som en forskønnelse af blokken, der også kunne skabe mere 

tryghed, og en anledning til at sætte sig og få en snak med hinanden. 

Cafesættene ankom 9/8-22, blev samlet af Kevin og stillet op. Allerede efter et par timer var 

cafesættet ved den sydlige spindeltrappe væk. Vi efterlyste sættet i blokkens FB-gruppe og 

ved opslag i blokken, men det er ikke kommet tilbage, hvilket jo er virkelig trist. 

 
15# Fremstillet af Anne 408B og Kevin 408A d. 05/09 - Vi (Kevin 408 A og Anne 408 B) foreslår, 

at vi dropper projekt forskønnelse i blokkens sydlige ende og nøjes med at have cafesæt og 

klapstole i den nordlige ende, som vi har set det nødvendt at markere tydeligt med Blok41. 

Det er godkendt enstemmigt. 

16# Fremstillet af Anne 408B og Kevin 408A d. 05/09 - Vi foreslår også, at der indkøbes et nyt 

bordtennisbord til max 3000 kr. Der er efterhånden mange, der spiller bordtennis, og det 

gamle bord er ikke meget værd.  

05/09 - Det vurderes at prisen på et godt kvalitetsbordtennisbord der vil fungere i blokken 

ligger på omkring 4500kr, men da det bord vi har stående nu stadigt holder en smule, vil der 

blive kigget i DBA mm efter et bedre tilbud, hvis dette ikke lykkes til næste husmøde vil 

prissætningen blive hævet til de 4500kr - Det er godkendt enstemmigt. 

 
9. Eventuelt:  
Der foreslås indkøb af Aircondition anlæg til fælles lokalet, da der kan blive utroligt varmt i 
løbet af sommermånederne - Preben 408D undersøger muligheder og priser. 
Preben 408D har kigget muligheder og priser, der skal laves præcise målinger af vores 
fælleslokale. Yderligere forventes prisen at falde hen mod efterår, så planen er stadigt at 
Preben indhenter tilbud og muligheder, og byder ind når det rigtige tilbud dukker op. 
 
Det er blevet besluttet at købe en gave til Rie 408F som tak for indsats som fællesrum 
ansvarlig, medunderskriver mm. Rie fralægger sig disse ansvar da hun har fået en ny lejlighed 
og derfor desværre flytter snart. 
 
Der efterspørges dato til efterårs rengøring/klargøring af fælleslokale, samt dato til Jule 
arrangement, disse vil blive skrevet på ved næste husmøde. 
 
10.  Dato for næste Husmøde:  mandag d. 03 okt. 


